



General Conditions for Commercial Bank of Dubai PSC Board Membership	شروط الترشح لعضوية مجلس ادارة بنك دبي التجاري ش.م.ع
<p>The candidates shall meet the following conditions:</p> <p>A) To meet the requirements of Federal Decree-Law No. (32) of 2021 regarding Commercial Companies, the Corporate Governance Regulation for banks issued by the Central Bank of the United Arab Emirates (No. 83 of 2019), and the Decision of the Chairman of SCA's Board of Directors No. (3/RM.) of 2020 concerning the approval of Joint Stock Companies Governance Guide.</p> <p>B) To have knowledge of all significant businesses of the bank, hold scientific degrees and possess experience that allows him/her to carry out the assigned tasks and responsibilities.</p> <p>C) Not to hold memberships in more than 5 Public Joint Stock Companies or another banking/financial services company working in the United Arab Emirates.</p> <p>D) Have not been found guilty by a court order or convicted with a crime against honour and honesty.</p> <p>E) Declaration Letter of his compliance with the provisions of the Companies Law, Central Bank Law, the organization Law of the Authority and other relevant laws, regulations and circulars, and undertakes to be diligent in performing his duties.</p> <p>F) A list of the names of companies and institutions within and outside the country in which he operates or is a member of its board of directors, as well as any work performed directly or indirectly which constitutes or may constitute competition for the company.</p> <p>G) A declaration letter of the non-violation of Article (149) of the Companies Law.</p> <p>H) A list of the commercial companies and individual enterprises owned or shared by the candidate, indicating the number of shares or shares he holds in each of them.</p>	<p>يشترط فيمن يرشح نفسه لعضوية مجلس الإدارة:</p> <p>أ- أن تنطبق عليه الشروط الواردة في المرسوم بالقانون الإتحادي رقم (32) لسنة 2021 في شأن الشركات التجارية وقرار رئيس مجلس إدارة الهيئة رقم (3/ر.م) لسنة 2020 بشأن اعتماد دليل حوكمة الشركات المساهمة العامة وتعميم المصرف المركزي رقم 83 لسنة 2019 المتعلق بنظام ومعايير الحوكمة المؤسسية للبنوك والنظام الأساسي للشركة وتعديلاته من وقت لآخر.</p> <p>ب- أن يكون لديه معرفة بكافة الأعمال الرئيسية التي يمارسها البنك وحاصلا على المؤهلات العلمية والعملية المناسبة والتي تمكنه من القيام بالمهام والمسؤوليات المناطة به.</p> <p>ت- ألا يشغل عضوية مجلس إدارة لأكثر من خمس شركات مساهمة عامة مدرجة وأن لا يكون عضوا في مجلس إدارة بن آخر أو شركة مصرفية تعمل داخل دولة الامارات العربية المتحدة.</p> <p>ث- ألا يكون قد سبق إدانته بحكم قضائي أو جريمة مخلة بالشرف والأمانة.</p> <p>ج- الإقرار بالتزامه بأحكام قانون الشركات التجارية وقانون المصرف المركزي وقانون تنظيم هيئة الأوراق المالية والسلع وسواها من القوانين والأنظمة والتعميمات ذات العلاقة ويتعهد ببذل عناية الشخص الحريص في أداء عمله.</p> <p>ح- الإفصاح عن الشركات والمؤسسات داخل الدولة وخارجها التي يزاوّل فيها أو يشغل فيها عضوية مجالس إدارتها وكذلك أي عمل يقوم به بصورة مباشرة أو غير مباشرة مما يشكل أو قد يشكل منافسة للشركة.</p> <p>خ- الاقرار بعدم مخالفة المرشح للمادة 149 من قانون الشركات.</p> <p>د- الإفصاح عن الشركات التجارية والمؤسسات الفردية التي يملك فيها المرشح أو يشارك في ملكيتها مع بيان عدد الأسهم التي يمتلك في كل منها.</p>



<p>I) A list of the number of shares of the company he personally holds or holds by the legal entity he represents.</p>	<p>ذ- بياناً بعدد أسهم الشركة التي يحملها هو شخصياً أو يحملها الشخص الإعتباري الذي يمثله.</p>
<p>Applications should be sent by courier or by e-mail to the following address: Commercial Bank of Dubai PSC - Board Secretariat – 9th Floor – Attention: Ahmed Al Jaziri - Al Ittihad Street, Deira, Emirate of Dubai, UAE.</p> <p>Email: ahmed.aljaziri@cbd.ae. Contact Number: 04 212 1419</p>	<p>ترسل الترشيحات بالبريد أو البريد الإلكتروني على العنوان التالي: بنك دبي التجاري ش.م.ع - أمانة سر مجلس الإدارة - الطابق التاسع - عناية أحمد الجزيري - شارع الاتحاد - بورسعيد - ديرة، إمارة دبي - الامارات العربية المتحدة.</p> <p>البريد الإلكتروني: ahmed.aljaziri@cbd.ae رقم التواصل: 04 212 1419</p>